
Referat fra informasjonsmøte i Bukkespranget vann 
og avløp 20.6.2020 
Sted: Farris Bad  

Start : kl 1000 

Antall påmeldte: 60 

Styreleder Leif Øyen ønsket velkommen og presenterte overordnet hva som har skjedd i 2019 og frem til 
i dag samt hva som skjer videre(jmf vedlagte foilserie). Antall medlemmer har økt i prosjektperioden og 
teller pt 175 medlemmer. 

Terje Bakke fra EY som styret har leid inn gikk igjennom alle formaliteter som må må plass i forbindelse 
med overgang fra utbygging til drift. Fokus på eierskap, disponering av overskudd i utbyggingsselskapet, 
moms og skatt(jmf vedlagte foilserie). 

Leif gikk så igjennom hva som må på plass i driftsselskapet samt innhold og estimat på årlige 
felleskostnader og andre driftskostnader(jmf foilserie). 

Viktig å vite at hytteeier er ansvarlig for service på eget anlegg. 

ØPD informerte om operativ fremdrift og konklusjonen er at anlegget er ferdig hos alle som var planlagt 
ferdig innen 30.6 bortsett fra enkelte hytter. Disse har fått beskjed eller vil bli kontaktet i løpet av kort 
tid. ØPD informerte om at forsinkelsen dreier seg om to til tre dager. 

Spørsmål som kom opp under denne seansen: 

ØPD må skal være tilstede hos hver hytte ved igangsetting. De prøver å ringe 1-2 dager før. 

Reduksjonsventil må være installert på anlegget. 

Pga Klor så må ikke vann  drikkes før styret i BVA har gitt klarsignal på hjemmeside og facebook.  

Spyl og bruk mye vann i starten 

Medlemmenes egen rørlegger er ansvarlig for idriftssetting på hytta. 

ØPDs ansvar er ti kvernpumpe – resten er hytteeiers ansvar. 

Ledningersom i dag ligger grunt vil bli gravd og spylt ned. 

Ankring i sund – informasjon kommer på kartplotteren etter at  ØPD har sendt dokumentasjon til 
Kystverket. 

 

  


